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Referat - GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 6. februar kl.17:30 

Tilstede: Søren, Malene, Jens, Trine, Anne-Mette, Ida, Jesper, Vivi, Frederik (online) 

og Kenneth.  Afbud: Jonas 

PKT. 1 Velkomst  

- Velkomst og spisning  

PKT. 2 Nyt fra formanden 

- “Brunch og bold” 2. div dobbeltarrangement lørdag d. 24/2  

o Kl. 13.00 (Gudme HK – SUS) 

o Kl. 14.20 (GOG – Kolding) 

- Nyt Trænerarrangement - Brian Salomonsen  

- GOG- garanter 

Referat:  

- Bestyrelsen er vært på “Bøf og bold” - arrangementerne. Drøscher laver et opslag og har 

dialogen med Anette Kildelund til kommende arrangement.   

- Brian Salomonsen har teten på endnu et arrangement. 
- Aftalen om GOG- garanter skal revideres. Kan GOG´s venner og GOG-garanter smeltes 

sammen? Hvad er den primære årsag til at være medlem af GOG-garanter? Søren og Jens 

kommer med et oplæg og Drøscher hjælper med et spørgeskema. 

 

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg 

Forretnings/økonomiudvalget 

- 100.000 fra Fynske Bank overført til gudmehallerne ifl. aftale med Kasper Jørgensen 

- DIF og DGI’s foreningspulje 50 mio 1.feb 

o "De penge gør en kæmpe, kæmpe forskel" | DIF 

Referat:  

- Midler fra Fynske Bank: Omklædningsrum og kontormiljø i GOG-sport.  

- Foreningspuljen: Kunne være træneruddannelse, bygninger, træningsartikler m.m. Vi skal 

søge samlet. Bestyrelsen tænker videre. Forretningsudvalget koordinerer det. Gudme HK 

kunne søge måltavlen. Frederik Drøscher har den tidligere ansøgning og indhenter nyt tilbud.  

Sponsor/indtjeningsudvalget 

- Oplæg om hovedsponsor til GOG-cup Hovedsponsor.docx 

- Oplæg om fælles samarbejdsaftale med Bambusa. Oplæg om aftale med Bambusa.docx 

- GF forsikring 

 

Referat:  
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- Oplæg - Er det noget vi går med? Aftalen skal være for en 3.årig periode. 

Forretningsudvalget skal følge op med GOG-sport og kontakter i første omgang Fynske Bank 

og Energi Fyn. Ida sender en revideret udgave af oplægget til Søren Kuhr. 

- Samarbejdsaftalen med Bambusa: Bestyrelsens forslag er en hjælp til holdene, så 

indtjeningsudvalget tager administrationen. Der er både indtjening til holdene og klubben. 

Bestyrelsen drøftede forslaget og blev enige om at prøve det af. Trine laver et sæt 

retningslinjer. 

- GF- forsikring: Der er lavet en aftale. GF-forsikring har være på besøg. 

Tøjudvalget 

- Søren - U17 piger insisterer på nyt tøj 

Referat: Problemet er løst. 

Sportsudvalget u17 – senior 

- Møde med årgang 2007, 2008 piger d.3/2 

- Trænerpåsætning i fuld gang 

Referat:  

- Søren og Faaborg har holdt møde med pigerne årgang 2007 og 2008 for at præsentere 

klubbens indsats for de lokale piger.   

- Trænerpåsætning: Er i fuld gang.  

Sportsudvalget mini – u15 

- Trænepåsætning igangsat 

- Final 4 – GOG dag 

- Børneafslutning 

Referat:  

- Trænerkabalen skal lige gå op. Der arbejdes videre.  

- Final 4 / GOG-dag: Er der søgt sponsorer til arrangementet? Hvem har teten på 

klubdagsdelen? Jens og Trine faciliterer dagen. Vivi kigger efter ansigtsmaling. 

- Børneafslutningen bliver onsdag d. 8. maj kl. 17 – 19.00.  Afslutningen tages op på 

børnetrænermødet 12. marts.  Der skal også afleveres holdtasker denne fag fra kl. 16.30 - 

19.00 

Gudme HK-elite udvalg 

- Info fra spillermøde i starten af januar 

- Der skal kigges budget for kommende sæson i 1.div og derfra tages aktion på hvordan vi 

kommer i mål med økonomien. 

Referat:  

- Spillermøde: Jens og Søren har afholdt trænermøde. Der var en okay tilslutning til 1.divivion. 

- Der skal fortsat arbejdes på økonomien for et 1.divisionshold. Der kommer nogle nye 

licenskrav, der skal kigges ind i. ( https://tophaandbold.dk/uploads/next_level/next-level-.pdf ) 

- Frederik vil gerne sidde med i udvalget igen. Frederik indkalder til et udvalgsmøde.  

- Gennemgang af Gudme HK-elite udvalgsbeskrivelse.  
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SoMe udvalg 

- Søren - Mangler vi stadig opdatering af hjemmeside og skal der hjælp på? 

Referat:  

- Billeder til hjemmesiden 

- Kenneth laver en træneroversigt til hjemmesiden 

Baludvalg 

Referat: Retningslinjer for hjælperne fra U15. Evt en forælder, som tovholder  

Stævneudvalg 

- Søren - Nyt vedr. GOG cup? 

- Søren - Håndboldskole uge 26 for kommende U13 – hvem har bolden? 

Referat:  

- Både U13-U15 GOG-cup og U17-U19 GOG- cup er sat i søen. Der er lavet årshjul 

og drejebog.  

- Kontakt med HEI ang. lavere rangerede hold til vores U17-U19 GOG-cup. 

- Håndboldskole U13: Trine vil gerne være med i planlægningsdelen. Kommende 

U13trænere og nuværende U13 trænere skal involveres.  

- Evt U15 håndboldskole i samarbejde med Oure. 

 

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten 

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx 

PKT. 5 gennemgang af årshjul 

Præsentation.pptx 

PKT. 5 Eventuelt 

- Billeder til hjemmesiden 

- Opstartsmøder for forældre med klubbens værdier og talentstrategien 

- Overblik over kommende konfirmationer.  

 

 

Næste bestyrelsesmøde er 5. marts kl. 18.00 

 


